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Zadeva: OSNOVNA ŠOLA KOBILJE ODPRTA VPRAŠANJA 

 

 

PREDLAGATELJ: Občinski svet občine Kobilje 

 

POROČEVALEC: Milena Ivanuša, ravnateljica OŠ Kobilje 

 

PRAVNA OSNOVA: Statut Občine Kobilje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 2/2011) 

 

NAMEN: Seznanitev 

 

PREDLOG SKLEPA:  Občinski svet je prejel odgovore in je seznanjen s stanjem na 

Osnovni šoli Kobilje. 

 

 

 
 ŽUPAN 
 OBČINE KOBILJE 

 Stanko GREGOREC l.r. 

 

 

1. UVODNA POJASNILA 

 

Občinski svet občine Kobilje je na svoji 13. redni seji sprejel dogovor, da se za ravnateljico 

OŠ Kobilje pripravijo vprašanja na katera želijo svetniki prejeti odgovore na naslednji seji 

občinskega sveta (predvidoma izredna seja sklicana zgolj z to točko dnevnega reda), v ta 

namen sta bila zadolžena svetnik Saša Fras in svetovalec župana, da zbereta vprašanja in jih 

posredujeta ravnateljici.  

 

 

2. VPRAŠANJA 

 

1) Kakšni so natančni normativi za oblikovanje učnih oddelkov na OŠ, v katerem aktu so 

določeni in kdo odobri morebitne izjeme? 

2) Kako se bo predvidoma gibalo število učencev, glede na znana demografska gibanja v 

naslednjih petih letih oz. v obdobju šolskih let 2012/13 - 2017/18? 
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3) Kakšno je število učencev na primerljivih bližnjih osnovnih šolah (Dobrovnik, 

Prosenjakovci, Fokovci)?  

4) Kakšno višino sredstev bi morala Občina zagotoviti v šolskem letu 2013/14, da se 

zagotovi isti sistem sestave oddelkov kot v letošnjem šolskem letu, v primeru, da nam 

država predhodno odobri le 3 oddelke? Za koliko časa oz. let bi bila potrebna ta 

pomoč občine? Ali so predstavniki OŠ Kobilje glede te problematike že bili na 

ministrstvu in kolikokrat, ter ali je bil kdo vključen v "lobiranje", ali je bil za pomoč in 

spremljavo pri teh morebitnih obiskih pozvan tudi župana oz. občinska uprava občine 

Kobilje? 

5) Kolikšno je število učiteljev, ki so na OŠ Kobilje polno zaposleni in kolikšno je 

število učiteljev, ki opravljalo samo nekaj ur delovne obveznosti na OŠ Kobilje? Ali 

vsi učitelji izpolnjujejo vse pogoje za zasedbo delovnega mesta?  

6) Kateri so po mnenju ravnateljice možni ukrepi in argumenti, ki jih lahko uporabimo za 

ohranitev vsaj 4 oddelkov v primeru, da nam predhodno država odobri samo 3 

oddelke? 

7) Kdo so po vašem mnenju osebe na ministrstvu, ki odločajo o morebitnem znižanju 

normativov za posamezno šolo? 

8) Kako je z stroški prevozov na delo?  

9) Kakšni so predlogi (oz. če že izvajajo) ravnateljice glede varčevanja oz racionalizacije 

porabe?  

10) Ali so delavci šole po mnenju ravnateljice pripravljeni prehodno opravljati dodatna 

dela brez plačila in ali so po njenem mnenju (čeprav gre za privatne stvari) dovolj 

vključeni v javno življenje občine? 

11) Ali šola po mnenju ravnateljice dovolj "trži" svoje prostore, usluge, znanje, ali je 

dovolj širše prepoznavna, se pojavlja v medijih, izvaja (meddržavne) projekte, 

dosegajo učenci dobre rezultate v državnem merilu (glede na številčnost kadra in 

učencev, mogoče kakšna primerjava z šolami, ki jih Sašo naštel) 
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